
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

IIBK, 2022-02-07 

 
Datum: 2022-02-07, kl. 18:30 Plats: Distans via Microsoft Teams  

 

Närvarande: Anders Karlsson, Thomas Johansson, Magnus Gustavsson, Per Grammelstorff, Jörgen 

Glanshed, Charlotte Kidell, Marie Hammarstedt. 

 

Frånvarande: Arvid Henningsson, Peter Hildingsson 

 
 
1. INLEDNING (ORDFÖRANDE) 

Ordförande Anders Karlsson öppnat mötet. 
 

2. VAL AV PERSON FÖR JUSTERING AV PROTOKOLL 
Jörgen Glanshed väljs till justeringsperson.  
 

3. MED ANLEDNING AV ATT CORONARESTRIKTIONER LYFTS 

Onsdag 9/2 släpps de restriktioner som har gällt med anledning av Coronapandemin. Vi har den 

senaste tiden haft väldigt många inställda matcher vilket har inneburit att det de närmaste 

veckorna blir väldigt mycket matcher på främst seniorsidan. Imorgon 8/2 sker ett möte med 

innebandyförbundet kring seniorserierna och då kommer besked om förbundet förlänger 

datumen för när serierna ska vara färdigspelade. Även på ungdomssidan finns många uppskjuta 

matcher men där finns inga begränsningar för när vi kan spela sista matcherna. Vi har fått 

besked från Växjö Kommun om att de släpper på alla restriktioner i sporthallen och vilka som får 

besöka den. Även familjekarantän är borta. Anders gör ett utskick till samtliga lag om vad som 

gäller framöver och att det fortfarande är viktigt att bara närvara i sporthallen om man är helt 

frisk. 

 

4. FÖRSÄLJNING 

Vi har fått ett erbjudande från Gutz om att sälja deras produkter framöver. Styrelsen väljer 

enhälligt att tacka nej till detta. 

 

5. TRYGG OCH SÄKER FÖRENING 

Växjö Kommun har erbjudit IIBK att ta del i Säker och trygg förening. Det är namnet på ett 

utvecklingsarbete och kvalitetsmärkning för föreningar i Växjö kommun. Certifieringen bygger 

på ett långsiktigt arbete och är ett stöd för att förbättra säkerhet och trygghet på såväl 

föreningens anläggning som inom föreningens verksamhet. Ingelstad IBK tackar ja till detta och 

Anders åtar sig att hitta representanter till detta. 

 

6. HALLFRÅGOR 

Jacob Kidell har fått som helgjobb att städa i sporthallen from 5/2. Det visade sig att det är brist 

på städmaterial i hallen och att det finns mycket att göra. Styrelsen intygar detta och håller med 

i kritiken om att städningen definitivt kan förbättras. 

 

7. MÖTET AVSLUTAS 
Ordförande Anders avslutat mötet. 

 

Protokollet upprättat av: Anders Karlsson (ordförande), 2022-02-07 

 

Protokollet justeras av: Jörgen Glanshed 2022-02-07 

 


